
Protokół  Nr XXXVI/2017
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 22 czerwca 2017 roku
w godz. od 1600 do 1625

W  sesji  uczestniczyło  15  radnych (ustawowo  15  radnych)  -  lista  obecności  stanowi
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz – Marek Rożek,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,
Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak,
Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp. – Władysław Hałas
i sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Andrzej  Kubiak,  który  powitał
wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził,  że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym
Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej.

4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej.

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

7. Zapytania i interpelacje radnych.

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Borek Wlkp. na lata 2017-2021,

b) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Zalesiu,

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2017 r.

d) zmian budżetu i w budżecie na 2017 rok,

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2017 – 2023.

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

10.Wolne głosy i wnioski. 
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Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu  z XXXIV sesji Rady.

Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  
z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni
zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 
W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XXXIV sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.4. Przyjęcie protokołu  z XXXV sesji Rady.

Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  
z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni
zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 
W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XXXV sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

 Burmistrz złożył sprawozdanie, stanowi ono załącznik  Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 7. Zapytania i interpelacje radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Borek Wlkp. na lata 2017-2021

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem w powyższej sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, Przestrzegania 
Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia pozytywna.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski – opinia 
pozytywna.
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 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak – opinia 
pozytywna.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVI/ 223 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

b) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Zalesiu

Wiceprzewodniczący  Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem w powyższej sprawie.

Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem
uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna.
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Spraw   Socjalnych,  Przestrzegania
Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia pozytywna.
Przewodniczący Komisji  Rolnictwa i  Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski –  opinia
pozytywna.
 Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  Tomasz  Pawlak–  opinia
pozytywna.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVI/ 224 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2017 r.

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem w powyższej sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, Przestrzegania 
Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia pozytywna.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski – opinia 
pozytywna.
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak – opinia 
pozytywna.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Strona 3 z 5



Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVI/ 225 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

d) zmian budżetu i w budżecie na 2017 rok

Wiceprzewodniczący  Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały.
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie w powyższej sprawie, a mianowicie:

Zmiany  planu dochodów dotyczą:
 dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się dochody o kwotę 96.875,00 zł z tytułu dotacji  celowej na

dofinansowanie budowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych,
 dz. 700, rozdz. 70005 zwiększa się dochody o kwotę 22.573,00 zł z tytułu przekształcenia prawa

użytkowania wieczystego w prawo własności,
 dz.756, rozdz. 75618 zwiększa się  dochody o kwotę 3.360,00 zł z tytułu wpływów z opłat za

koncesję i licencje,
 dz. 801,0 rozdz.80113 zwiększa się dochody o kwotę 406,00 zł z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych. 

Zmiany planu wydatków dotyczą:
  dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się wydatki o kwotę 107.199,00 zł w tym na zadanie:
  - „Budowa miejsc postojowych przy ul. Sportowej w Borku Wlkp.” o kwotę 45.000,00 zł,
 -  „Przebudowa  drogi  dojazdowej  do  gruntów  rolnych  w  miejscowości  Dorotów”  o  kwotę
132.199,00zł (dotacja 96.875,00, środki własne 35.324,00 zł),
Zmniejsza się wydatki o kwotę 70.000,00 zł  na :
- usługi remontowe o kwotę 20.000,00 zł,
- Przebudowa drogi przy torach łączącej ul. Dworcową z ul. Powstańców Wlkp.”  -50.000,00 zł. 
  dz. 750, rozdz. 75095 zwiększa się wydatki o kwotę 16.015,00 zł na

- zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz – 10.000,00 zł,
 - na różne opłaty i składki – 6.000,00 zł,
 - odsetki od nieterminowych wpłat 15,00 zł.

Dokonuje  się  przesunięć  miedzy  paragrafami  w  dziale  801  w  celu  zabezpieczenia  środków  na
szkolenia pracowników  oraz zakup wyposażenia dla przedszkola w Karolewie

      Dokonuje się również przesunięć w dziale 852 i 855 w celu zabezpieczenia środków na bieżąca
działalność MGOPS.
W ramach funduszu sołeckiego dokonuje się przesunięć miedzy paragrafami w rozdziałach 90004,
92105, 92109, 92601.
Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 123.214,00 zł i wynoszą 37.563.441,82 zł.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, Przestrzegania 
Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia pozytywna.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski – opinia 
pozytywna.
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak – opinia 
pozytywna.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVI/ 226 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2017 – 2023

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem w powyższej sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, Przestrzegania 
Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia pozytywna.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski – opinia 
pozytywna.
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak – opinia 
pozytywna.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVI/ 227 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad. 9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja, ani zapytanie.

Ad. 10. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.

Ad. 11. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów
Przewodniczący Rady Andrzej Kubiak zakończył XXXVI sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady

    Wiesława Wójcik            Andrzej Kubiak
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